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Referat skolebestyrelsesmøde den 10. juni 2025 
 

Bestyrelsesmedlemmer: Formand Michael Lodal, Monica Poulsen, Henrik Green, Maria 
Riber Jakobsen, Anders Peter Hjort Hansen, medarbejderrepræsentant Karina Sørensen 

Fra skolens ledelse: Souschef Heidi Christiansen, skoleleder Marie Kring 

Afbud fra/ikke tilstede: Michael, Maria, Anders Peter 

Mødeleder: Michael Lodal 

Referent: Heidi Christiansen/Marie Kring 

Mødet afholdes i personalerummet. 

Tid Dagsordenspunkt   Beslutning 
 
17.00 

 
Velkommen til mødet 

 

 

17.05 Bestyrelsesarbejdet næste skoleår 
• Bestyrelsens sammensætning 
• Bestyrelsens møder i næste skoleår 

 
 

Bestyrelsen har to 
medarbejderrepræsentanter i 
bestyrelsen, en fra lærergruppen og 
en fra det pædagogiske personale. 
Hvis den ene faggruppe ikke kan 
vælge repræsentant, får den anden 
faggruppe mulighed for at få to 
pladser. Personalerepræsentanter 
vælges hvert år. 
 
Skolelederen appellerer og ønsker i 
hverdagen, et tættere samarbejde 
mellem skolen og bestyrelsen. Der er 
et vigtigt arbejde bl.a frem mod den 
nye skole på Lønborgvej. 
 
Skolen vil gerne fra næste skoleår 
tilbyde personalerepræsentanterne i 
bestyrelsen at møderne placeres på 
onsdage 17-20.00 og personale 
dermed kun har en sen arbejdsdag. 
Datoerne er 24. september, 26. 
november (forlænges med en ½ time), 
28. januar, 11. marts, 22. april, 27. 
maj. 
 

17.15 Kort orientering fra formanden 
• Evt. henvendelser 
• Beretning 
 

 
 

17.30 Kort orientering fra skoleleder 
• Elevtal  
• Personale 
• Pædagogik og udvikling 
• Økonomi 
• B og F udvalgets beslutning i forhold til STU 

Der forventes at der efter ferien er 94 
elever. 
Der er foretaget enkelte rokeringer på 
personalet pga. elevernes overgang 
mellem enheder. 
Skolen har haft et par opsigelser, det 
har betydet at skolen har kunnet tage i 
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• Kommende skoleår 
 

mod personale fra børnehaven og 
STU, da disse har haft nedgang i 
børn/elever. 
Der orienteres om, at børnehaven har 
et meget lavt børnetal fra 2026-27. 
Forvaltningen har det på et børne-
familieudvalgsmøde. 
 
Skolens økonomi balancerer. 
 
I kommende skoleår vil personalet 
pædagogisk udvikle på elevernes 
karakterstyrker, samt de 4 
elevpositioner, som en tilgang og 
metode til og i undervisningen. En 
videreudvikling ag det forløb lærerne 
har været på i indeværende skoleår 
med alle lærere i kommunen. 
 
Børne-familie udvalget har valgt at 
indstille model 3 til STU på 
Lønborgvej. Skolen må påbegynde 
proces med ejendomscentreret, bl.a at 
lave plan for inddragelse af 
personalet. 
 
Der arbejdes pt. med at lave skemaer 
til personalet for næste skoleår. 
Der afholdes mange 
overleveringsmøder og skole/hjem 
samtaler og snart afsluttende 
traditioner. Dimission er planlagt til 
torsdag d. 26. juni. 
 
 

18.30 Pause og spisning 
 

 

19.00 Drøftelse af princip om lejrskole 
Se princip for lejrskole som er udsendt i Aula tråd 
 

Der tilføjes til princippet, at der 
opkræves 75 kr. til kost, som 
folkeskoleloven tillader. Der må ikke 
efterspørges lommepenge til lejr og 
ekskursioner. Det er vigtigt for 
bestyrelsen, at der er lige deltagelses 
muligheder for alle. 
Der vil fra næste skoleår blive udlagt 
et budget til lejr, som enheden kan 
forvalte. 
 
 
 

19.40 Fra bestyrelsens årshjul 
 

Karina skriver ud til bestyrelsen i 
AULA tråden, hvornår der bliver 
forældremøde i det nye skoleår. 
Bestyrelsen ønsker gerne SSP til at 
lave et oplæg, også ved de yngste. 

19.50 Evt. 
 

Til næste møde ønskes der en 
drøftelse og beslutning om, hvornår 



 

 

enhederne sælger ting til 
arrangementer. 

20.00 Tak for i aften 
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